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SKRACENI ZAPISNIK

Sa 2' sjednice Skolskog odbora Srednje Skole Ivanec odr?ane 12.02.2025.godine u Srednjoj Skoli Ivanec
s podetkom u l6:30 sati.

ilanovi koji su prisutni:
1. Mihaela Lan1i6, dlanica iz reda nastavnidkog vijeda
2. Marica Dolenec-Jurini6, dlanica iz reda nastavnidkog vije6a
3. Ana Marija ielig Dukari6, dlanica izrcdaosnivada

.. 4. Nenad Vauda, Elan iz reda osnivada

elanovi koji su odsutni:

I . Anamarija Duras, dlanica izreda osnivada (opravdala svoj nedolazak)
2. Andreja Medenjak, dlanica izreda radnika (opravdala svoj nedolazak)
3. Natasa Sever, dlanica izredavije6a roditelja (opravdala svoj nedolazak)

Pored dlanova prisutna:

L mr.sc. Lidija Kozina- ravnateljica

Sjednicu je otvorila predsjednica Skolskog odbora, Mihaela Landi6, utvrdila da postoji kvorum i
predloZila sljede6i

DNE\TNI RED

1. Zapisnik sa 1. sjednice Skolskog odbora
2. Verificiranje mandata imenovanih dlanova Skolskog odbora iz reda Osnivada VaraZdinske

Zupanije
3. Davanje suglasnosti na zamolbu Grada Ivanca za privremeno kori5tenje sportske dvorane

Srednje Skole Ivanec za odrLavanle plesnog turnira ,,Trofej grada Ivanca2025"
4. Davanje suglasnosti na zamolbu Udruge za Sport i rekreaciju StaZnjevec za privremeno

kori5tenje sportske dvorane Srednje Skole Ivanec za odrLavanje manifestacije 19. hrvatski
festival sportske rekreacije Zena

5. Plan nabave Srednje Skole Ivanec 2a2025. godinu
6. Protokol o kontroli ulaska i izlaska u Skolskim ustanovama
7. Razno

Na temelju prijedloga, dnevni red je utvrden i jednoglasno usvojen od strane svih prisutnih dlanova
Skolskog odbora.



t

Ad.l.
Na Zapisnik sa l. sjednice Skolskog odbora nema primjedbi i isti je jednoglasno prihvaien od strane

prisutnih dlanova Skolskog odbora.

Ad.2.
pod ovom todkom, na temelju Rj Senja-o imenovanju dlanova Skolskog odbora Srednje Skole Ivanec

verificirani su mandati imenovanih dlanova Skolskog odbora izredaOsnivada:N.V', A.D. i A'M'e 'D'

Ad.3.
pod todkom 3. dlanovima je poslana zamolbaGrada Ivanca, Upravni odielza lokalnu samoupravu i

imovinu, za besplatno koristenje sportske dvorane Sredn;je Skole Ivanec. dlanovi Skolskog odbora na

navedeno daju suglasnost.

Ad.4.
pod ovom todkom dlanovimaje poslana zamolbaUdruge za Sport i rekreaciju StaZnjevec za privremeno

kori5tenje sportske dvorane Srednje Skole Ivanec na dan 15.I1.2025. godine. ilanovi Skolskog odbora

na navedeno daju svoju suglasnost.

Ad.5.
pod ovom todkom ravnateljica Skole upoznaje i obavje5tava dlanove Skolskog odbora o planiranim

postupcima jednostavne nabave Srednje Skole Ivanec. Skolski odbor Srednje Skole Ivanec daje

suglasnost ravnateljici na Plan nabave 2025. godine Srednje Skole Ivanec.

Ad.6.
Pod todkom 6. dlanovi su obavije5teni o Protokolu o kontroli ulaska i izlaska u Skolskim ustanovama,

specifidnostima Srednje Skole Ivanec te o poduzetim i planiranim mjerama i aktivnostima.

Ad.7.
Pod ovom todkom Ravnateljica je obavijestila dlanove SO o prijavama novih projekata:

EUFest - Erasmus* Jean Monnet projekt vezantz edukacije o Europskoj uniji i institucije Europske

unije. Ravnateljica je prihvatila partnerstvo u projektu od vodedeg partnera CEPROF - Centros Escolares

de Ensino Profissional, Portugal te pripremila i napisala prijavu za partnerstvo u projektu. Takoder

dlanovi Skolskog odbora informirani su o odobrenom projektu ,,Tehnidke vje5tine u akciji: Kreirajmo

atrij zajedno", te su izvje5teni o provedbi 2 Erasmus* akreditirana proje$a, aktivnostima u tijeku i

detaljima pripremnih posjeta u okviru projekata odrZavanih u sijednju u Spanjolskoj. Ravnateljica je

upoznala dlanove Skolskog odbora i o postupku uvodenja novih strukovnih kurikula za stjecanje

kvalifikacija, koji bi trebali biti objavljeni u veljadi uNarodnim novinama. Ravnateljica je proditala

plan zamjene strukovnih programa, a i plan upisa za novu Skolsku godinu. Clanovi na sve navedeno

daju svoju suglasnost.

Zapisnik sastavila:

Miha 
7prof.

Predsjednica Skokkog odbora:


